
Ghirardi: Być może Okaka będzie nam potrzebny
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Tommaso Ghirardi, Prezydent Parmy, skomentował dla SkySports ostatnie

plotki transferowe. 

 

"Okaka? To ciekawy zawodnik. Być może będzie przydatny w naszym projekcie.

Amauri? Z tego co wiem, on szuka nowych doświadczeń i będzie chciał spróbować

sił w innej lidze niż włoska. Nie sądzę, aby chciał wrócić do Parmy", powiedział. 

 

"Jeśli chodzi o Marco Boriello, to według mnie jest jednym z najlepszych włoskich

napastników. Myślę, że Juventus tworzy ciekawy zespół, a ja nie przebiję oferty

Marotty", twierdzi Ghirardi.
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